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نشست صميمي جمعي از نمايندگان مجلس با رئيس جمهور

معاون پارلماني رئيس جمهور از برگزاري جلسه صميمي نمايندگان مجلس و رئيس جمهور با حضور جمعي از نمايندگان

مجلس خبر داد.

معاون پارلماني رئيس جمهور از برگزاري جلسه صميمي نمايندگان مجلس و رئيس جمهور با حضور جمعي از نمايندگان مجلس خبر
داد.

حجتالاسلام سيدمحمدرضا ميرتاجالديني معاون رئيس جمهور در امور مجلس كه با خبرنگار پارلماني خبرگزاري فارس در خصوص
جلسه شب گذشته نمايندگان مجلس با رئيس جمهور گفتوگو ميكرد، با بيان اينكه اين ديدار جلسه بسيار خوبي بود، اظهار داشت:

حدود 150 نفر از نمايندگان مجلس از اعضاي هيئت رئيسه و كميسيونهاي تخصصي پارلمان در اين جلسه حضور داشتند.
وي با تأكيد بر اينكه فضاي بسيار خوب و صميمي در جلسه مذكور حاكم بود، يادآور شد: در ابتداي جلسه بنده ضمن خيرمقدم به

نمايندگان، به پيروزيهاي ملت بزرگ ايران در سال 88 و در انتخابات دهم رياست جمهوري و در مقابل فتنه اخير اشاره كردم.
معاون رئيس جمهور در امور مجلس افزود: پيروزيهاي بسيار بزرگي در سال 88 و با نعمت حضور مردم در صحنههاي مختلف و تدبير
رهبري به دست آمد، از اينرو بايد به خاطر اين نعمت، سپاسگزار مردم باشيم و در سالي كه از سوي رهبر معظم انقلاب به نام سال

&#171;همت مضاعف، كار مضاعف&raquo; مزين شده است، خدمت به مردم را در عرصههاي مختلف افزايش دهيم.
ميرتاجالديني در ادامه گفتوگوي خود با فارس به محورهاي صحبتهاي رئيس جمهور در اين جلسه اشاره كرد و توضيح داد: آقاي
احمدينژاد رئيس جمهوري در اين جلسه با اشاره به سال 88، پيروزيهاي كشورمان را در عرصههاي سياسي، بينالمللي، صنعت،

مسكن و فناوريهاي مختلف بيان كرد.
وي اضافه كرد: آقاي احمدينژاد همچنين در اين جلسه ضمن تشكر از نمايندگان مجلس به خاطر زحماتي كه در تدوين و تصويب
قانون اجراي  با  انشاالله  كه  كردند  تدوين  براي سال 89  را  بودجه خوبي  نمايندگان مجلس  گفت:  بودجه سال 89 كشيدند، 

هدفمندسازي يارانهها نيز مشكلات موجود حل خواهد شد.
معاون پارلماني دولت در ادامه از نامه رئيس جمهور به علي لاريجاني رئيس مجلس در خصوص قانون هدفمندسازي يارانهها خبر داد

و گفت: رئيس جمهور در اين نامه خواسته كه با كمك مجلس تنگناهاي قانون هدفمندي يارانهها حل شود.
وي با بيان اينكه نامه مذكور در خصوص رفع مشكلات قانون يارانههاي هدفمند است، تأكيد كرد: در اين جلسه همچنين تعدادي از
نمايندگان با ملاقاتهاي انفرادي كه با رئيس جمهور داشتند، مشكلات خود را منتقل كردند و برخي نيز پيشنهاداتي را در بعضي از

موضوعات مطرح كردند اما به صورت رسمي نمايندهاي سخنراني نكرد.
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